





It's Time to Guarantee Healthcare for ALL Californians »»» S.B. 562!

The Healthy California Act, S.B. 562 (Lara and Atkins), will guarantee that every person living in California will receive comprehensive healthcare services — like Medicare for All. It's time for the healthcare solution that covers everyone, saves money and saves lives.

-  **COVERS EVERYBODY.** Each of us gets the healthcare we need through a healthcare system that guarantees healthcare for every person living in California.
-  **COMPREHENSIVE PLAN.** Healthy California covers ALL medically necessary care, including: medical, vision, dental, hearing, and reproductive care. It's one comprehensive plan with freedom to choose your provider and no more networks restricting your care.
-  **SAVES MONEY.** Healthy California pays for all covered healthcare services and therefore has the power to eliminate waste and control all of the costs. Nearly all individuals and business would save on healthcare with no more co-pays, deductibles, or surprise medical bills.
-  **OUR HEALTHCARE.** Healthy California is accountable to the public. Doctors and nurses, not insurance companies, work with you to decide your care.

Join Our Campaign »»»

Healthy California is a campaign of more than four million Californians building a statewide movement to win guaranteed healthcare for ALL California residents. We represent over 150 community and labor organizations made up of nurses, teachers, patients, doctors, union members, business leaders, faith and immigrant rights communities, progressive political organizations, and healthcare advocates and providers.





Join us and help build the movement to guarantee healthcare as a human right for ALL in the Golden State.



www.HealthyCA.org
info@HealthyCaliforniaAct.org
f CampaignForAHealthyCalifornia
@4HealthyCA #HealthyCA

It's Time to Guarantee Healthcare for ALL Californians »»» S.B. 562!

The Healthy California Act, S.B. 562 (Lara and Atkins), will guarantee that every person living in California will receive comprehensive healthcare services — like Medicare for All. It's time for the healthcare solution that covers everyone, saves money and saves lives.

-  **COVERS EVERYBODY.** Each of us gets the healthcare we need through a healthcare system that guarantees healthcare for every person living in California.
-  **COMPREHENSIVE PLAN.** Healthy California covers ALL medically necessary care, including: medical, vision, dental, hearing, and reproductive care. It's one comprehensive plan with freedom to choose your provider and no more networks restricting your care.
-  **SAVES MONEY.** Healthy California pays for all covered healthcare services and therefore has the power to eliminate waste and control all of the costs. Nearly all individuals and business would save on healthcare with no more co-pays, deductibles, or surprise medical bills.
-  **OUR HEALTHCARE.** Healthy California is accountable to the public. Doctors and nurses, not insurance companies, work with you to decide your care.

Join Our Campaign »»»

Healthy California is a campaign of more than four million Californians building a statewide movement to win guaranteed healthcare for ALL California residents. We represent over 150 community and labor organizations made up of nurses, teachers, patients, doctors, union members, business leaders, faith and immigrant rights communities, progressive political organizations, and healthcare advocates and providers.

Join us and help build the movement to guarantee healthcare as a human right for ALL in the Golden State.



www.HealthyCA.org
info@HealthyCaliforniaAct.org
f CampaignForAHealthyCalifornia
@4HealthyCA #HealthyCA

是時候確保所有加州人均可 獲得醫療保健 >>> S.B. 562!

健康加州法 S.B. 562 (Lara and Atkins) 將確保每一個在加州居住的人士獲得全面的醫療保健服務 — 就好像所有人都獲得聯邦醫療保險。現在是時候設置覆蓋全民、節省金錢和挽救生命的醫療保健解決方案。



覆蓋全民 — 我們每一個人都可以透過一個確保所有生活在加州的人士均能獲得醫療保健的制度, 得到我們需要的醫療護理。



全面的計劃 — 健康加州覆蓋所有必須的醫療護理, 包括: 醫療、視力、牙齒、聽覺、和生育護理。它是一個全面的計劃, 讓您自由選擇醫保的提供者和沒有網絡限制您的護理。



節省金錢 — 健康加州支付所有覆蓋的醫療保健服務, 因此有能力排除浪費和控制所有成本。因為再沒有共付費、扣除額或驚訝的醫療賬單, 幾乎所有個人和商戶將可在醫療保健方面節省金錢。



我們的醫療保健 — 健康加州是向公眾負責。由醫生和護士, 而不是保險公司與您一起決定您的醫療護理。

請加入我們的運動

健康加州是一個擁有超過四百萬加州人士的州際運動, 目的為贏取能確保加州全民的醫療保健。我們代表著超過150個社區和勞工組織, 並由護士、教師、病人、醫生、工會成員、商界領袖、宗教及移民權益社區、前進政治組織、和醫保服務員及倡導者組成。

請加入並與我們一起協助建設這個確保在黃金州進行的全民醫療保健是人權的運動。



www.HealthyCA.org
info@HealthyCaliforniaAct.org
f CampaignForAHealthyCalifornia
@4HealthyCA #HealthyCA

是時候確保所有加州人均可 獲得醫療保健 >>> S.B. 562!

健康加州法 S.B. 562 (Lara and Atkins) 將確保每一個在加州居住的人士獲得全面的醫療保健服務 — 就好像所有人都獲得聯邦醫療保險。現在是時候設置覆蓋全民、節省金錢和挽救生命的醫療保健解決方案。



覆蓋全民 — 我們每一個人都可以透過一個確保所有生活在加州的人士均能獲得醫療保健的制度, 得到我們需要的醫療護理。



全面的計劃 — 健康加州覆蓋所有必須的醫療護理, 包括: 醫療、視力、牙齒、聽覺、和生育護理。它是一個全面的計劃, 讓您自由選擇醫保的提供者和沒有網絡限制您的護理。



節省金錢 — 健康加州支付所有覆蓋的醫療保健服務, 因此有能力排除浪費和控制所有成本。因為再沒有共付費、扣除額或驚訝的醫療賬單, 幾乎所有個人和商戶將可在醫療保健方面節省金錢。



我們的醫療保健 — 健康加州是向公眾負責。由醫生和護士, 而不是保險公司與您一起決定您的醫療護理。

請加入我們的運動

健康加州是一個擁有超過四百萬加州人士的州際運動, 目的為贏取能確保加州全民的醫療保健。我們代表著超過150個社區和勞工組織, 並由護士、教師、病人、醫生、工會成員、商界領袖、宗教及移民權益社區、前進政治組織、和醫保服務員及倡導者組成。

請加入並與我們一起協助建設這個確保在黃金州進行的全民醫療保健是人權的運動。



www.HealthyCA.org
info@HealthyCaliforniaAct.org
f CampaignForAHealthyCalifornia
@4HealthyCA #HealthyCA